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Sporządzono: 06.11.2024

Protokół z sesji

V sesja Rady Gminy Osina
data posiedzenia: 26-09-2024

miejsce posiedzenia: Świetlica wiejska w Osinie

Porządek obrad

Otwarcie obrad1.
stwierdzenie prawomocności obradA.
przedstawienie porzadku obradB.
przyjęcie protokołów z poprzednich sesjiC.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej oraz zmian w budżecie Gminy Osina na 20242.
rok
Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Osina na lata 2024-20353.
Uchwała o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko - Katolickiej pw. Św.4.
Sylwestra w Strzelewie
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kościuszki zlokalizowanej na działce5.
prywatnej nr 333/17
Uchwała w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad przysługiwania i wypłaty diety dla radnych6.
Uchwała w sprawie ustanowienia wysokości oraz zasad wypłaty diety dla sołtysów7.
Przedstawienie informacji związanej z jakością wody w miejscowości Węgorzyce -8.
Przedsiębiorstwo Usług Wodnych i Sanitarnych Sp. z o.o. w Nowogardzie.
Raport z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Osina za 20239.
rok
Informacja Wójta z działania w okresie między sesjami10.
Wolne wnioski i zapytania11.
Zakończenie obrad12.

Wykaz głosowań

Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej oraz zmian w budżecie Gminy Osina na 20241.
rok (2024-09-26 11:07:19)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Łukasz Łokaj; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek
Pakulski; Kamila Wójcik; Katarzyna Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Osina na lata 2024-20352.
(2024-09-26 11:08:40)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Łukasz Łokaj; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek
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Pakulski; Kamila Wójcik; Katarzyna Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Uchwała o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko- Katolickiej pw. Św.3.
Sylwestra w Strzelewie (2024-09-26 11:09:55)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Łukasz Łokaj; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek
Pakulski; Kamila Wójcik; Katarzyna Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kościuszki zlokalizowanej na działce4.
prywatnej nr 333/17 (2024-09-26 11:10:56)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Łukasz Łokaj; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek
Pakulski; Kamila Wójcik; Katarzyna Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Uchwała w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad przysługiwania i wypłaty diety dla radnych5.
(2024-09-26 11:12:05)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Łukasz Łokaj; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek
Pakulski; Kamila Wójcik; Katarzyna Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Uchwała w sprawie ustanowienia wysokości oraz zasad wypłaty diety dla sołtysów (2024-09-266.
11:12:55)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Łukasz Łokaj; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek
Pakulski; Kamila Wójcik; Katarzyna Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Obrady V sesji  Rady Gminy rozpoczęły  się  o  godzinie  11.00 miejscem obrad jest  sala  świetlicy
wiejskiej  w  Osinie.  Sesję  prowadził   Przewodniczący  Rady  Gminy  Andrzej  Łuczak,  który  powitał
radnych, zaproszonych gości, Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarza Gminy, pracownika bura rady
oraz przybyłych na obrady sesji mieszkańców miejscowości Węgorzyce.

Lista zaproszonych gości stanowi zał. 1 do protokołu.

Lista obecności radnych stanowi zał. 2 do protokołu
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Na podstawie listy obecności  na stan 15 radnych obecnych jest 13 więc obrady są prawomocne.

 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad,  zał. 3 do protokołu.

 

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad:

a)      stwierdzenie prawomocności obrad,

b)      przedstawienie porządku obrad,

c)      przyjęcie protokołów z poprzednich  sesji.

2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej oraz zmian w budżecie Gminy Osina     na 2024
rok.

3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Osina na lata      2024-2035

4.  Uchwała  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  Parafii  Rzymsko  -  Katolickiej    pw.  Św.
Sylwestra w Strzelewie.

5. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kościuszki zlokalizowanej         na działce
prywatnej nr 333/17.

6. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad przysługiwania i wypłaty diety           dla
radnych.

7. Uchwała w sprawie ustanowienia wysokości oraz zasad wypłaty diety dla sołtysów.

8. Przedstawienie informacji związanej z jakością wody w miejscowości Węgorzyce - Przedsiębiorstwo
Usług Wodnych i Sanitarnych Sp. z o.o. w Nowogardzie.

9. Raport z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Osina   za 2023
rok.

10. Informacja Wójta z działania w okresie  między sesjami.

11. Wolne wnioski i zapytania.

12. Zakończenie obrad                                                                   

                                                                                                       

Przewodniczący Rady Gminy czy są uwagi do  porządku obrad.

Radny Ł. Łokaj zwrócił się z prośbą o zmianę kolejności aby przejść do punktu ósmego i omówić 
temat  związany z jakością wody w Węgorzycach.

Przewodniczący  Rady  Gminy  odpowiedział,  że  nie  zmieniamy  porządku  obrad  nie  widzi  takiej
konieczności.
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Przewodniczący Rady Gminy  protokoły poprzednich sesji  Rady Gminy  były do wglądu w biurze rady,
nie zgłoszono uwag do protokołów w związku z tym uważam protokoły za przyjęte.

Ad.2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej oraz zmian w budżecie Gminy Osina na 2024
rok.

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych nie ma zmian w projekcie czy pani Skarbnik chciałaby coś dodać.

Skarbnik odpowiedziała nie.

Przewodniczący Rady Gminy - czy są pytania do  projektu uchwały – brak.

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej oraz zmian w budżecie
Gminy Osina na 2024 rok.

 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr V/23/2024 stanowi zał.4  do protokołu.

Ad.3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Osina na lata 2024-2035.

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych, czy są pytania do  projektu uchwały – brak.

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Osina
na lata 2024-2035.

 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr V/ 24/2024 stanowi zał. 5  do protokołu.

Ad.4. Uchwała o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii rzymsko - Katolickiej   pw. Św.
Sylwestra w Strzelewie.

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych, czy są pytania do  projektu uchwały- brak.

Głosowanie nad projektem uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko -
Katolickiej   pw. Św. Sylwestra w Strzelewie.

 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr V/25/2024 stanowi zał. 6 do protokołu.

Ad.5. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kościuszki zlokalizowanej         na
działce prywatnej nr 333/17.

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych, czy są pytania do  projektu uchwały- brak.

Głosowanie  nad  projektem uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  w  miejscowości  Kościuszki
zlokalizowanej na działce prywatnej nr 333/17
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 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr V/ 26 /2024 stanowi zał. 7 do protokołu.

Ad.6. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad przysługiwania i wypłaty diety           dla
radnych.

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych, czy są pytania do  projektu uchwały- brak.

Głosowanie  nad  projektem uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  oraz  zasad  przysługiwania  i
wypłaty diety dla radnych.

Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr V/27/2024 stanowi zał. 8 do protokołu.

Ad.7. Uchwała w sprawie ustanowienia wysokości oraz zasad wypłaty diety dla sołtysów.

 Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały   został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych, czy są pytania do  projektu uchwały- brak.

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia wysokości oraz zasad wypłaty diety dla
sołtysów.

Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr V/28/2024 stanowi zał. 9 do protokołu.

Ad.  8.  Przedstawienie  informacji  związanej  z  jakością  wody  w  miejscowości  Węgorzyce  -
Przedsiębiorstwo  Usług  Wodnych  i  Sanitarnych  Sp.  z  o.o.  w  Nowogardzie.

Przewodniczący Rady Gminy powitał przedstawicieli Przedsiębiorstwa PUWiS z Nowogardu w osobach
P. Krzysztof Juszkiewicz dyr. Ekonomiczny PUWiS Sp. z o.o.,  P. Bartosz Bas dyr. Techniczny PUWiS Sp.
z o.o.

Głos zabrał radny Ł. Łokaj również mieszkaniec miejscowości Węgorzyce w wypowiedzi nawiązał do
jakości i czystości  wody dostarczanej przez Przedsiębiorstwo PUWiS aby móc korzystać z wody dużą
ilość wody trzeba spuścić co powoduje wzrost metrów na liczniku gdyż w wodzie obecna jest rdza.

Bartosz  Bas  PUWiS  Sp.  z  o.o.  zasugerował,  że  problem  może   znajdować  się  w  przyłączach
przydomowych  są  tam  metalowe  stare  przyłącza  woda  zaciąga  złogi  ze  starych  rur  podczas
czyszczenia  i  dezynfekcji  instalacji.  Było  wykonywane badanie  wody  i  jest  w  normie,  lekko  był
podwyższony poziom żelaza i magnesu. W dalszej części rozmów poruszona została kwestia instalacji
wodnych w miejscowości Węgorzyce w tym pomp i hydrantów.

Mieszkanka zwróciła się z prośbą aby wcześniej informować mieszkańców o wykonywanych pracach
aby mogli zaopatrzyć się w wodę.

Bartosz Bas PUWiS Sp. z o.o. powiedział, że dezynfekcje są prowadzone raz w miesiącu.

Radny Ł.Łokaj powiedział, że po ostatnim płukaniu sieci woda była brudna z rdzą.

Przewodniczący Rady Gminy czy mamy zapis o informowaniu mieszkańców
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Sekretarz odpowiedział, że na pewno jest w regulaminie.

 

Bartosz Bas PUWiS Sp. z o.o. dodał, że gmina jest informowana i są zawieszane informacje.

Radny Ł.Łokaj powiedział, że otrzymał pismo z gminy w którym stwierdzono że stan wody jest dobry a
sanepid stwierdził przekroczenia.

Bartosz Bas PUWiS Sp. z o.o. również otrzymaliśmy takie pismo były podwyższone parametry o 1-2.

Radny Ł. Łokaj zwrócił się z zapytaniem jakie są koszty założenia zaworów aby nie odcinać wody w
całej miejscowości .

Bartosz Bas PUWiS Sp. z o.o. koszt ok 30 000 zł.

Radny Ł. Łokaj czy jest możliwość czyszczenia ciśnieniowego.

Bartosz Bas PUWiS Sp. z o.o. tak robimy takie czynności ale wówczas podniesie się awaryjność sieci
mówimy o rurach starych metalowych.

Mieszkaniec zwrócił się z zapytaniem po czyjej stronie leży wymiana wodomierzy.

 Krzysztof  Juszkiewicz  dyr.  Ekonomiczny  PUWiS  Sp.  z  o.o.  ważne  jest  gdzie  wymieniamy
przedsiębiorstwo wymienia co 5 lat na głównych przyłączach nie w lokalach mieszkalnych.

Przewodniczący  Rady  Gminy  podsumowując  spotkanie   czekamy  na  sprawdzenie  w  lokalach
parametrów, informowanie mieszkańców o wykonywanych pracach.

Przewodniczący Rady Gminy czy są pytania do przedstawicieli przedsiębiorstwa PUWiS.

Radny Z. Doszczeczko poruszył kwestię opłat i podwyżki cen za wodę.

Krzysztof Juszkiewicz dyr. Ekonomiczny PUWiS Sp. z o.o.  odpowiedział, że podwyżki są z przyczyn
ekonomicznych i taryfa według stawki które ustalają Wody Polskie.

Radny Ł. Łokaj zwrócił się z zapytaniem czy można składać reklamację do przedsiębiorstwa.

Krzysztof Juszkiewicz dyr. Ekonomiczny PUWiS Sp. z o.o. odpowiedział, że każdy odbiorca ma prawo
złożyć reklamację.

Radny  Ł.  Łkoja  zwrócił  się  z  prośbą  czy  przedstawiciele  przedsiębiorstwa PUWiS  spotkają  się  z
mieszkańcami Węgorzyc.

Bartosz Bas PUWiS Sp. z o.o. jest to kwestia ustalenia terminu.

Ad.9. Raport z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Osina za 2023
rok.

Inspektor  Wioletta  Pośpieszyńska  od  czytała  Raport  z  wykonania  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania  Narkomanii  w  Gminie  Osina  za  2023  rok.

Przewodniczący Rady Gminy czy są pytania – brak.
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Ad.10.Informacja Wójta  z działania w okresie między Sesjami.

Głos zabrał wójt który powiedział, że jest to czternasty rok sprawowania funkcji wójta i jest to okres w
którym  jest  bardzo  dużo  inwestycji  w  kwotach  milionowych  wymagające  od  nas  dużo  pracy  i
obowiązków.

- droga węzeł Osina – Węgorza inwestycja została zakończona i odebrana 13 września br.

- odcinek drogi przebiegający przez miejscowość Osina, wykonawcą jest METINSTAL

trwają prace przygotowawcze do położenia masy wiążącej. Jeżeli pogoda pozwoli jutro i w sobotę
zostanie położona pierwsza warstwa wiążąca, później  prace przygotowawcze następnie położenie
drugiej warstwy. Umowny termin realizacji to 21 października.

-  droga  Kikorze-  Osina  w  lipcu  podpisaliśmy  umowę  wykonawcą  tego  zadania  PRD  Nowogard.
Wykonawca ma czas do 8 sierpnia 2025 r. na wykonanie jest to termin umowny.

 - droga Osina – Redło w lipcu również podpisaliśmy umowę z firmą Strabag, zgodnie z umową termin
wykonania październik 2025 r. To zadanie może zostać wykonane wcześniej.

- cmentarz w Osinie,  pierwszego sierpnia podpisaliśmy umowę, zgodnie z umową wykonawca ma
czas do maja 2025r. Informacje od wykonawcy, że będzie chciał zakończyć prace do pierwszego
listopada 2024r.

-  rozświetlamy Polskę trzeciego października spotkamy się  z  Enea Oświetlenie  na negocjacjach,
ustalimy termin wykonania wymieniamy wszystkie opraw na terenie całej gminy, więcej informacji po
spotkaniu.

- kolejna inwestycja, Kościół w Kościuszkach  z Księdzem Proboszczem  podpiszemy umowę dotacyjną,
następnie Proboszcz podpisze umowę z wykonawcą.

-  w okresie  wakacji  realizowaliśmy zadanie wymiana drzwi  w Szkole Podstawowej  bardzo dobre
wykonanie  przez  firmę  BRICOMAN  dodatkowo  zleciliśmy  wymianę  drzwi  wejściowych  do  szkoły
dziewiąty  października  oddane  do  użytku.

- przebudowa kanalizacji i przepompowni w miejscowości Kościuszki wykonawca to METINSTAL do
końca roku to zadanie ma być zrealizowane.

- kilkakrotnie spotykaliśmy się z sołtysami i mieszkańcami Redła, tematem przewodnim były dożynki
gminne, które odbyły się w ostatnią sobotę w Redle.

- spotykaliśmy się z różnymi osobami zainteresowanymi utworzeniem lapidarium w Krzywicach, w
najbliższą sobotę rozpoczną się prace ustanowienia lapidarium na terenie Kościoła.

- sierpień czas urlopu

-  odbyły  się  spotkania  z  mieszkańcami  dotyczące  planów  ogólnych  w  miejscowościach  Redło,
Kościuszki, Węgorza, Osina.

- uczestniczyłem w posiedzeniu Społecznej Rady Szpitala w Nowogardzie

- odbyła się Powiatowa Rada Rynku Pracy tematy spotkania bezrobocie na terenie powiatu i gmin.

- odbyło się spotkanie włodarzy Przybiernowa, Maszewa, Nowogardu i Starostwo rozmowy w kwestii
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finansowania IIT  (innych instrumentów terytorialnych),

- z końcem roku ruszą dwa miękkie projekty w świetlicach , pierwszy projekt „Silver Senior” drugi „
Klub Rodzinny” projekty będą finansowane ze środków unijnych.

- uczestniczyłem w różnych imprezach na terenie gminy i nie tylko,

- uczestniczyłem w Święcie Policji,

- rozpoczęcie roku szkolnego,

- z panią Kierownik USC byliśmy u mieszkanki Kikorza, która kończyła 90 – lat.

- piknik rodzinny w miejscowości Kikorze,

- dożynki sołeckie w Kościuszkach tradycyjnie co roku odbywają się dożynki sołeckie,

- dożynki gminne w Redle podziękowania dla mieszkańców za przygotowanie i organizację.

Przewodniczący czy są pytania do informacji wójta.

 

Radny Z. Doszczeczko -  wspomniał Pan o panu Jandzie czy zrobi historię Krzywic czy całej gminy

Wójt - całej gminy.

Radny Z. Doszczeczko -  powiedział, że KGW Węgorza również maja stroje na dożynkach nie wystąpiły
i są cztery sołectwa a nie trzy co mają stroje.

Wójt – przepraszam tak mają stroje.

Radny Z. Doszczeczko powiedział, że wspomniał pan o wymianie opraw świetlnych w ubiegłym roku
oszczędzaliśmy i wyłączaliśmy światło czy możemy do tego wrócić i włączyć oświetlenie.

Wójt odpowiedział, że będą nowe oprawy będziemy rozmawiać.

Radny Ł. Łokaj zwrócił się z zapytaniem odnośnie remontowanego odcinka drogi czy znalazł się ktoś z
PKP odnośnie tego odcinka przy torach.

Wójt odpowiedział, że nie ale będzie to zrealizowane.

 

Ad.11. Wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady Gminy – wolne wnioski.

Radny Z. Doszczeczko zwrócił się z zapytanie do Skarbnik co wpłynęło na niższą kwotę w funduszu
sołeckim na przyszły rok.

Skarbnik wyjaśniła czynniki które wpływają na kwotę w funduszu sołeckim.

Radny Z. Doszczeczko zwrócił się z zapytaniem do wójta w imieniu mieszkańca Krzywic w sprawie
oczyszczalni ekologicznych.
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Wójt  odpowiedział,  że  nie  mamy  informacji  jakie  oczyszczalnie  będą  finansowane,  czekamy  na
oficjalne  ogłoszenie.

Radny Ł. Łokaj zgłosił  zapytanie do miękkiego projektu czy będzie możliwość w ramach projektu
dowozić  dzieci  z  innych  miejscowości,  drugie  pytanie  na  jakim  etapie  jest  inwestycja  sklep
wielobranżowy i co z budową hal w Kikorzach do których doprowadziliśmy drogę.

Wójt pierwsze pytanie proszę dopytać Kierownik OPS nie znam szczegółów, drugie pytanie chodzi o
Dino z informacji jakie mam jest to kwestia dni kiedy wykonawca wejdzie na teren budowy. Hale
jestem w kontakcie z firmą mają problem z przyłączem gazowym, wszystko idzie w dobrym kierunku.

 

Ad.12. Zakończenie obrad.

Na tym protokół zakończono.

 

sporządził
Wioletta Pośpieszyńska przewodniczący


